## ZHEJIANG JIANZHONG MARITIME ENGINEERING EQUIPMENT CO.,LTD

绿色·环保·创新
Green·Environmental Protection·Innovate

## 永久布放围油栅 / Permanent Oil Containment Boom

永久布放型围油栅为重型固体浮子式围油栏,适用于在港口和入水口处的永久布放。永久性布 放围油栏的强度大、干舷高,具备储备浮力,可有效工作于严酷条件下。

永久性布放围油栅采用结实的橡胶制成,外有耐用聚乙烯浮体。浮体采用固体成型的聚乙烯闭孔泡沫制成。围油栅可防UV并配有镀锌钢配重。围油栅两端配有符合ASTM F962标准的ASTM Z连接器或滑动型连接器。

永久性布放围油栅经久耐用,可经受大量垃圾冲击、使用寿命长。

The Permanent Oil Containment Boom is a heavy duty solid float boom that is designed specifically for permanent installations in e.g. harbors and water inlets. The Permanent Oil Containment Boom's strength, high freeboard and reserve buoyancy floatation make it effective under harsh conditions.

The Permanent Oil Containment Boom is manufactured from strong rubber fabric with durable polyethylene floats. The floats are made from solid molded closed cell polyethylene foam. The booms have UV resistant. The boom is equipped with galvanized steel ballast weights. The boom sections are supplied with ASTM Z or Slide type connectors, made in accordance with the ASTM F962 standard.

The Permanent Oil Containment and Protection Boom is durable and can withstand the impacts of heavy debris concentrations and has a long service life.

## 技术参数 / Technical Data

型号 Model 项目 Parameter	JXY-PCB450	JXY-PCB610	JXY-PCB910
总高度(mm) Overall Height	450	610	910
干舷(mm) Freeboard	200	250	305
吃水(mm) Draft	250	360	605
标准节长(m) Standard Length Per Section	15 or 30.		





注意:产品不断改进,若发生变化恕不另行通知,以供双方确认数据为准。

Note: The technical data are subject to change without notice due to modifications to the product and shall be confirmed by the manufacture and the customer.